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Brama - Degger, Jennifer

Van: Marike Van Doorn <mjcvdoorn@gmail.com>

Verzonden: dinsdag 27 augustus 2019 11:03

Aan: Secretaresses B&W

Onderwerp: Cyberaanvallen

Goedemorgen, 

 

Lokaal Almelo Samen heeft een aantal vragen aan het college mbt hacken cq cyberaanvallen.  

Gezien de ontwikkelingen en de verontrustende berichten over hacken cq cyberaanvallen vragen wij ons af of 

Almelo met deze ontwikkelingen is meegegaan . 

Op dit moment worden de meest geavanceerde systemen gehackt.  

 

Onze vragen zijn: 

 

- Hebben we een actueel en volledig beeld van onze belangrijkste risico’s, bijvoorbeeld een risicoregister? 

- Hoe verhoudt de verwachte en/of maximale schade door cyberrisico’s zich tot onze risico-toleranties? 

- Hoe verhouden deze risico’s zich tot onze financiële kernratio’s? 

- Zijn we als gemeente goed beveiligd en hoe zijn we voorbereid op een incident? 

- Hebben we passende maatregelen genomen en waaruit blijkt dit? 

- Heeft u nagedacht over een cyberverzekering? 

 

Met vriendelijke groeten, 

Marike van Doorn (Lokaal Almelo Samen) 

 

 

Verstuurd vanaf mijn iPad 


